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*Deltagere: 
 

Forældrevalgte Marianne Tang Hindsig, Christina Fjedsted Iversen, Rikke 
Martinussen, Morten Knudsen og Kirsten Lund Jensen 

Medarbejderrepræsentanter Susanne Mellergaard Pedersen, Inger Theils 

Ledelse Inger Mølholm, Anniezette Jensen; Pernille Moesgaard 

Fraværende  

Referent Rikke Martinussen 

 

Punkt Beslutning 

1. Kort præsentationsrunde 
 
Pernille deltager i mødet og 
derfor indleder vi mødet med 
en præsentation af hinanden 
samt hvad vi som bestyrelse 
har været optaget af 

 

 
Årshjul med principper 
Dannelse på skolen 
Basen, som er et nyt tiltag 
Nyansættelser 
Folkeskolernes samråd 
 
 
 

2. Orientering fra 
 
a. Skoleleder 
b. Pædagogisk Råd  
c. SFO 

 

a) Spændende periode, hvor lærerne har været 
gode til sparring. Hjulpet til med omrokering af 
lærere til Birgittes timer. 

b) Personalet har løbet stærkt, men er gode 
sammen. Snart skole-hjem samtaler. 
Planlægning af Humlum lejren.  

c) Besøg af ejendomscenter inde og ude. Der 
kommer forslag til eventuelle justeringer. 

3. Folkeskolens Kvalitetsprogram 
 
Inger orienterer om 
hovedpunkterne i den nye 
folkeskoleaftale 
 

 
2024-2028 indfasning 
Frisættelse af folkeskolen og mere indflydelse til 
bestyrelsen 
Mere praktisk undervisning (de til større elever) 
Ro og rammer 
Udkast til timefordeling per klasse for næste 
skoleår. Vi har drøftet den sammen og tager 
beslutning herom på næste bestyrelsesmøde. 
Styrket indsats på udfordrede børn i dansk og 
matematik. 
Pædagogisk indsatsplan; elever med særlige behov 
– mere forebyggende arbejde. 
Man kan/har ret til at invitere de lokale 
erhvervsliv/foreningsliv ind i bestyrelsesmøderne. 
Børne- og familieudvalget har forslået, at den 
ekstra SFO-tid ikke kommer til forældrebetaling.  
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4. Skolefest 
 

 
Der ligger et stort ønske om, at man ikke kan købe 
slik. Evt. manglende forventningsafstemning. Det er 
altid været sådan - at hallen har solgt slik, da 
halinspektøren har været med til at hjælpe. 
Det kan stå i indbydelsen, at det er en mulighed. 
Det vendes med ny halbestyrer, hvad han vil. Evt. 
Borris Skoles Venner kunne sponsorer slik fra 
hallens cafeteria. Morten kontakter Borris Skoles 
Venner. 

5. Opstart Ny Skoleleder 
 

 
Start d. 2. april 
Snak omkring bordet. 

6. Eventuelt 
 

 
 

 


